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Tisztelt Elnök Úr! 

 

A Bátaszék SE labdarúgó szakosztályának december 6.-a megbeszélésén döntés 
született részünkről a pályafenntartás igényére. A Vicze János sportpálya 2024-
es évi üzemeltetést átbeszéltük, felvettük a kapcsolatot az összes lehetséges 
vállalkozóval, akik az elmúlt években a pályán valamilyen formában megjelentek. 
Beszéltünk a Bátkom 2002 Kft. által megadott személyekkel valamint tárgyaltunk 
a lehetséges jövőbeni alkalmazottakkal is.  
 
Az általunk összeállított táblázat első oszlopában tükröződnek a havi kiadások, 
amelyek nagyjából összeillenek az elmúlt évek kiadásaival. A második oszlopban 
a pályák fenntartásának összegeit tűntettük fel, amelyek valószínűleg 1 esetleg 
2 évig lesznek meghatározhatók a kinevelés időszakának megfelelően. A 
pályafenntartással kapcsolatban mindenképp meg kell jegyezni, hogy sem 
szakértelmünk sem szakértő kollegánk, nincs aki ezt kellőképpen mind 
munkájával, mind tanácsaival alkalmazható lenne, így a bekért vállalkozói 
ajánlatok átlagát vettük figyelembe. Felhívom szíves figyelmedet, hogy a TAO 
jelenlegi szabályai szerint, ha két évig mi tartjuk karban a pályát, akkor a 3. évben 
már a fenntartási költségek 50%-át pályázati úton csökkenteni tudjuk. Arra is 
felhívnám a figyelmedet, hogy ezen összegeket az év közben kiírt és sikeresen 
elnyert pályázatokkal csökkenteni szeretnénk. 
A fenntartási költségekhez a BSE Ford kisbuszt is beszámoltuk így egyszerűbb a 
kezelése, karbantartása.  
Kérlek ezen információk birtokában juttasd el pénzügyi tervünket a megfelelő 
formában a képviselő-testület részére. 
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